
 

  Grimstad Arbeiderparti 

Forslag til uttale – årsmøtet Grimstad Arbeiderparti 26. januar 2022. 
Forslaget kom ikke inn innen tidsfristen (2 uker), men det er likevel ønske å legge uttalelsen frem for 

årsmøtet. Om styret kan gi sin tilslutning, legges denne frem på årsmøtet, hvor årsmøtet skal 

stemme om den likevel kan behandles. 

Hasseltangen Industriområde må bli en del av Raet Nasjonalpark 

Forslaget er sendt frem av kommunestyrerepresentant Håvard Røiseland. 
 
Hasseltangen næringsområde er i dag regulert til næringsvirksomhet, men er lokalisert midt i Raet 
Nasjonalpark. Hasseltangen er i dag et mye brukt område til rekreasjon i et tett befolket del av 
Arendal/Grimstad. Det vil derfor egne seg godt for grønn turisme og til et besøkssenter for 
nasjonalparken.  
Det bør derfor være et mål for det offentlige å erverve dette området for tilbakeføring til naturen. 
Grimstad Arbeiderparti oppfordrer derfor statsråd for klima og miljø departementet å ta initiativ til 
kjøp av industriområdet fra grunneier for tilbakeføring til naturen. Det vil være naturlig at dette 
gjennomføres i samarbeid med med fylket, kommunen og ideelle organisasjoner som Stiftelsen 
Hasseltangen. 
Parallelt med denne prosessen vil det være viktig for Grimstad kommune å finne alternative lokaler 
til eksisterende industribedrifter for å bevare viktige arbeidsplasser i kommunen.  


